
Subject: Относно: Проект на Наредба за прием на деца в общинските самостоятелни детски 
ясли, детски градини и в подготвителните групи в общинските училища на територията на 
Столична община 
 
На вниманието на: доц. д-р Тодор Чобанов – заместник-кмет на Столична община  
 
 
                 Във връзка с новата Наредба за прием на деца в общинските самостоятелни детски 
ясли, детски градини и в подготвителните групи в общинските училища на територията на 
Столична община, искам да изразя несъгласието си с предложените нови критерии за 
кандидатстване и по конкретно отпадането на К5 (Дете, което посещава общинска 
самостоятелна детска ясла или частна детска ясла, регистрирана от СРЗИ на територията на 
Столична община най-малко 6 месеца преди записване). Премахването на К5 без гратисен 
период, в заварено положение за д    ца от набори 2018 и 2019, посещаващи СДЯ, без право на 
информирано решение и избор е дискриминиращо за родителите и децата избрали СДЯ пред 
ясла в ОДЗ, в която също са можели да кандидатстват и да бъдат приети.  
 
                 Непонятно за нас родителите е какво се цели с тази промяна? Нито ще осигурите 
места за повече деца в държавните детски заведения, нито това ще доведе до изпълнение на 
десетилетните обещания на кмета на СО за "детска градина за всяко дете". Вместо да умувате 
кой член и коя наредба да промените фиктивно за отчитане на дейност, съсредоточете усилия 
в изпълние на това, което обещавате след всяко класиране на деца за детските заведения на 
територията на СО. 
 
 
 
 
С Уважение, 
Иван Андонов 


